
1452523

Ask Me Anything videosessie

CoronaMelder met Hugo de Jonge
Donderdag 19 november 14:45-15:45

Introductie

19 november zullen we een online videosessie doen met minister Hugo de Jonge om
betrokken experts de gelegenheid te geven om vragen te stellen over de open

ontwikkeling van de app en over wat we van dit open ontwikkelproces kunnen leren

voor toekomstige ICT projecten.

Dit document is opgesteld door EESICKECS,IEEVan CoronaMelder.

Achtergrond en aanleiding
lL CoronaMelder is op een open wijze ontwikkeld. Al vroeg tijdens de bouw van de

app zijn de eerste versies van de broncode, de architectuur, de documentatie en de

ontwerpen openbaar gemaakt via Github. Hierbij werd aansluiting gezocht bij de
bestaande community van maatschappelijk betrokken ontwikkelaars en ontwerpers
van Code for NL, die sinds de aanvang van de bouw gegroeid is van enkele

honderden naar meer dan 2700 leden. De ontwikkelaars, privacy experts en

designers van de app zijn gedurende het project geregeld in gesprek gegaan met

leden van de community. Dit gebeurde via het online discussieplatform Slack, via

Github (waar ook veel concrete verbetersuggesties zijn aangedragen) en via online

Ask Me Anything sessies, waarin de teamleden, maar ook CIOoeLER en

SG Cae) direct in gesprek gingen met communityleden.
Deze open aanpak heeft de kwaliteit van de app verbeterd en het vertrouwen in de

kwaliteit en privacyvriendelijkheid van de app vergroot. De opzet lijkt geslaagd: zelfs

een kritische partij als Bits of Freedom geeft aan dat de app goed in elkaar zit en

noem het open proces zelfs “supervet”.
In de kamerbrief over vrijgeven broncode overheidssoftware van april 2020

roept Staatssecretaris Raymond Knops van het Ministerie van Binnenlandse

Zaken en Koninkrijksrelaties (BZK) overheden op om broncode van software

vrij te geven. De beleidslijn is voortaan ‘open, tenzij’. De CoronaMelder is niet het

eerste project binnen de overheid waarvan de broncode is vrijgegeven, maar wel het

meest zichtbare.
In het kamerdebat rondom het wetsvoorstel van CoronaMelder, heeft Hugo de

Jonge de kamer beloofd om de lessen van het ontwikkeltraject van
CoronaMelder te delen. Ambtenaren van het ministerie van BZK zijn daarom

betrokken bij deze sessie.

Waarom deze sessie?

Er zijn verschillende redenen om deze sessie te houden:

Het geeft een mogelijkheid tot erkenning en waardering aan de experts uit de

community, die belangeloos hebben meegekeken en meegeholpen aan de

ontwikkeling van de app.
Het geeft de gelegenheid om bij een nog bredere groep van geinteresseerden
bekend te maken dat de ontwikkeling van de app in volledige openheid heeft



1452523

plaatsgevonden, om zo het vertrouwen te vergroten. De open aanpak is ten dele

bedoeld om het vertrouwen in de app te wekken. Hoe breder deze open aanpak
bekend wordt, hoe groter het vertrouwen onder de Nederlandse bevolking. Dit

vertrouwen is een belangrijke driver van de adoptie.
« Het geeft voor een deel invulling aan punt 3 hierboven om te leren uit de lessen van

CoronaMelder voor andere projecten. De aanpak van CoronaMelder is qua

openheid baanbrekend voor zowel de Nederlandse overheid als internationaal.

Uitnodigingstekst
Deze tekst zal worden geplaatst als aankondiging in de Code for NL community. Hier zitten

ruim 3000 experts op het gebied van privacy, development, design etc. die tijdens het project
hebben meegekeken met de ontwikkeling. De aankondiging zal niet actief buiten de

community worden gedaan, om trolli voorkomen. We werken met een inschrijving
vooraf, met maximaal 40 personen ivan tevoren of geen mensen buiten de

community zich aanmelden.

Save-the-date: Ask Me Anything sessie CoronaMelder met Hugo de Jonge
Dit keer een bijzondere Ask Me Anything sessie: minister Hugo de Jonge zal live jullie
vragen beantwoorden over de open ontwikkeling van CoronaMelder. Je kuntje vragen
stellen via slido.com/AMA-Hugo-de-Jonge.
De sessie is donderdag 19 november van 14:45 tot 15:45. Een link volgt.

Opzet van de sessie

+ De sessie is live via online video en duurt 60 minuten. Communitymanager BEd
zal het gesprek modereren. Na een korte introductie, hebben deelnemers

gelegenheid tot het digitaal stellen van vragen en te stemmen op vragen van anderen

via Slid zal hierbij een schifting maken van geschikte vragen.
+ Een tweede moderator zal ervoor zorgdragen dat er geen trolling plaatsvindt, door

mensen die zich misdragen te verwijderen.
+ De sessie zal worden opgenomen zodat deze later online gedeeld kan worden. De

beelden worden vrijgegeven in het publieke domein (CCO).
e Het gesprek zal, net als eerdere Ask-Me-Anything sessies informeel van aard zijn.

Mogelijk krijgen de indieners van de vragen zelf de gelegenheid tot het stellen van de

vraag.
« We verwachten in de sessie een divers publiek: developers, designers, privacy

activisten en waarschijnlijk ook tech journalisten.
¢ Indeling:

o 14:30 Stream is beschikbaar. soundcheck.

14:45 Gasten verschijnenEileliheet ze welkom en geeft het gesprek richting.
15:00 Hugo de Jonge komt in de sessie, gesprek start.

15:25 (uiterlijk) Hugo de Jonge verlaat de sessie

Tot 15:45 Nabespreking met aanwezigen©

0

0

0

Verwachte vragen (indicatief)
Deze vragen verwachten we ongeveer:

« Wat was de overweging om het project open aan te pakken? Was het open genoeg?
e Zou u het nog een keer zo aanpakken? Wat zou u anders doen?

« Wat kunnen we leren van deze aanpak voor andere ICT projecten? En projecten in

het algemeen?



Hoe ziet u dit soort openheid in relatie tot het afnemen van het vertrouwen in de

overheid? |s dit een effectieve tegenmaatregel hierop?
Delen van het beleid rondom Corona zijn minder open ingestoken. Denk aan

bijvoorbeeld het OMT. Heeft u de ambitie om hier ook meer openheid te bieden?

Wat heeft u het meest verrast tijdens het project? Wat was de grootste uitdaging?
U bent sinds uw aankondiging van de livegang van de website op Github minder

actief geworden, kunnen we u daarbij helpen ;-)?
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